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In reactie op de vorige e mail Ik heb een dubbele check gedaan bij de Belastingdienst onderstaande informatie in rood kan

inderdaad doorgestuurd worden naar Avandis Er zitten nog een aantal kleine toevoegingen in vergeleken met het verhaal van

afgelopen vrijdag Ik zal je de tekst in een nieuwe e mail sturen zodat je die e mail een op een kan doorzetten

M b t je vragen

Avandis heeft onlangs informatief contact gehad met

heeft wel laten weten dat indien het nodig is zij klaar staan om te helpen en dat zij nu zelf in plastic liter flessen kunnen

aanleveren Dat is natuurlijk super en afgesproken is elkaar op de hoogte te houden van de ontwikkelina van behoefte en

aanbod Op dit moment hebben we nog voldoende voorraad van de vorige producties nog ongeveer
eventuele tekorten in de markt te kunnen opvangen In combinatie met de opgeschaalde productie van reguliere marktpartijen
plus de extra productie onder de vrijstellingen van IenW zoals die voor de WHO receptuur verwachten we op dit moment geen

problemen en hoeven we als VWS dus geen extra bestellingen te plaatsen

io 2« C 10 2e Er zijn geen extra bestellingen namens VWS gedaan Avandis

10 2b lessen om

Met betrekking tot de vrijstelling van de Belastingdienst Avandis is in augustus geinformeerd over het feit dat deze vrijstelling
niet verlengd zou worden ze hadden voldoende tijd om daar op in te spelen Daarnaast ze kunnen alsnog onder de WHO

vrijstelling produceren dus ookdaarzit op dit moment geen probleem Kortom er is inderdaad eigenlijk niets aan de hand als

Avandis de gebruikelijke procedure voIgt Ik begreep van de Belastingdienst dat andere bedrijven dit ook al zo hebben gedaan

Mocht je nog andere vragen hebben dan hoor ik het graag

Hartelnke groet
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Ik heb deze week contact opgenomen met het ministerie van IenW en met het Landelijk Kantoor van de douane en informatie en

uitleg gevraagd Kort samengevat is de boodschap als voIgt

• De tijdelijke toestemming voor Avandis en andere bedrijven die ziet op de accijnsvrijstelling voor alcohol die op een andere

manier is vermengd wordt niet verlengd omdat er geen schaarste meer is van alcohol voor medische doeleinden Avandis is hier

per brief op 27 augustus over gei nformeerd Vanaf dat moment konden ze hun afnemers inlichten om een vrijstellingsvergunning
aan te vragen onderde reguliere accijnswetgeving dit kan gezien de AWB termijn acht weken duren Ik kan uit de e mail

wisseling niet opmaken waarom Avandis niet van die route gebruik heeft gemaakt

De tijdelijke toestemming voor het leveren van alcohol die is vermengd volgens de WHO receptuur is overigens wel verlengd tot

1 januari 2021 Avandis en andere bedrijven kunnen dus nog wel gebruik maken van die toestemming bij het leveren van

alcohol mits ze dus de WHO receptuur volgen De opmerking van Avandis dat ze vanuit de Belastingdienst geen positieve
reactie met betrekking tot de WHO receptuur hebben ontvangen kan ik dan ook niet plaatsen Toevoeging Belastingdienst dat

geldt voor de handalcohol vrijstelling van accijns wanneer zij aldus vermengd wordt uitgeslagen tot verbruik in de

eindverpakking van het eindproduct met daarop een etiket waaruit de samenstelling en het gebruiksdoel blijkt

Het ministerie van IenW heeft er wel voor gekozen o a op verzoek van VWS om de bestaande vrijstellingen die tot 6

September liepen voor het gebruik van biociden te verlengen met zes maanden tot 6 maart 2021 Een van de redenen hiervoor

was om er zeker van te zijn dat er de komende maanden genoeg productiecapaciteit is voor het maken van handdesinfectans

Nadere toelichting van de Douane In het begin van de Coronacrisis heeft de douane samen met VWS opgetrokken om de

medische alcoholbranche te faciliteren voor de acute nood die op dat moment aanwezig was Nu wij ruim een half jaar verder

zijn is het moment gekomen dat elk ministerie weer haar eigen weg gaat vanwege de eigen specifieke taak Want het feit blijft
dat het 2 soorten wetgeving betreft van 2 verschillende ministeries met ieder een eigen doel handhaving en risico s Een van de

risico s is het fiscaal risico Door het ontbreken van de normaal vereiste vrijstellingsvergunning van de afnemer weet de douane

niet waar de alcohol uiteindelijk terecht komt Daarbij geldt dat gedurende de hele periode beide ministeries benadrukt hebben

dat een verleende vrijstelling belanghebbenden niet ontslaat van de eisen en verplichtingen ten aanzien van wet en regelgeving
van andere ministeries en instances

Ter achtergrond
• Avandis heeft op 18 maart 2020 en op 8 april 2020 naar aanleiding van hun verzoek toestemming gekregen tot vrijstelling
van accijns voorde levering van alcohol in verband met de productie en levering van handalcohol In de brieven staat vermeld

dat de vrijstellingen 6 maanden geldig zullen zijn
• Het lokale belastingkantoor heeft Avandis op 27 augustus 2020 laten weten dat de toestemming die ziet op de

accijnsvrijstelling voor alcohol die op een andere manier is vermengd niet wordt verlengd Dit geldt voor alle bedrijven met een

dergelijke vrijsteling Avandis kan zoals gezegd haar afnemers een vrijstellingsvergunning laten aanvragen onderde reguliere
accijnswetgeving
• De toestemming van de douane voor het leveren van alcohol die is vermengd volgens de WHO receptuur wordt wel

verlengd Deze methode is nog niet wettelijk toegestaan maarde douane heeft deze methode in deze bijzondere situatie

aanvaardbaar geacht Dit om het bedrijfsleven ter wille te zijn Aangezien de douane naderhand heeft voorgesteld om deze

methode naar verwachting per 1 januari 2021 in de accijnswetgeving op te nemen vond de douane het niet wenselijk om voor

de tussenliggende drie maanden de eerder verlengde toestemming voor deze WHO receptuur in te trekken Dat geldt zowel voor

Avandis als andere leveranciers

Kortom het kader van de wet en regelgeving is helder Het staat Avandis vrij om gebruik te maken van de toestemming voor

het receptuur van de WHO formulering of haar afnemers een reguliere aanvraag in te laten dienen voorde andere toesteming

Bij vragen kunnen ze uiteraard bij de inspecteur van het belasting kantoor terecht

Mocht je nog meer willen weten dan hoor ik het graag

Vriendelijke groet en een goed weekend
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Onderwerp RE Avandis

Ha°P zich helder verhaal Kunnen wij hiermee leven cq gaat ons dit geen problemen opleveren met mogelijk
nienwe tekorten die mogelijk zijn ontstaan Zijn er wellicht verwaclitingen gewekt door

bestellen En komt Avandis daannee onbedoeld in de problemen Of is er eigenlijk niets aan de hand voor Avandis als ze

de voorgestelde route bewandelen Tot slot kan ik dit zo doorzetten naar Avandis
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